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Dagsorden : 

Ordinær Generalforsamling 
lørdag d. 5. april 2025, kl. 10.00  

Forsamlingshuset ”kvartethuset” 
Junghansvej 121 

6000 Kolding 

 
1. Valg af Dirigent 

2. Valg af referent 

3. Valg af 2 stemmetællere 

4. Formandens beretning til godkendelse, herunder beretninger fra diverse 

udvalg. 

5. Kassererens fremlæggelse af årsregnskabet til godkendelse og meddelelse 

af ansvarsfrihed 

6. Forslag fra medlemmer og bestyrelse 

7. Bekendtgørelse af valg til bestyrelse og revision 

8. Eventuelt. 

 

Pkt 6 ,  

 

Forslag F1:  

forslagsstiller: Formand Erik Stienenbos 

§ 7. Kontingent  

Punkt 4  

Klubbens officielle medlemskartotek føres af af kasseren via regnskabs programmet, det er medlemmernes 

eget ansvar at få rettet deres e-mail hos kasseren, hvis de skifter e-mail.  

Foreslag til ændring: 

Dette punkt slettes da ved tidligere GF er punkt 1 blevet ændret. 

Begrundelse: 

I punkt 1 står der: 

Klubbens officielle medlemskartotek føres via regnskabsprogrammet af kassereren eller af en person som er 

udpeget af bestyrelsen. Alle medlemmer skal, hvor muligt, oplyse elektronisk postadresse/e-mail til klubben. Et 

medlem har selv ansvaret for, at den oplyste e-mailadresse kan modtage beskeder/informationer fra klubben. 

Hvis medlemmet skifter e-mailadresse, Postadresse og telefonnummer skal medlemmet straks give klubben 

besked herom. Hvis medlemmet ikke opfylder sine forpligtelser, bærer medlemmet selv ansvaret for, at 

korrespondancen ikke kommer frem til medlemmet.  

 



Forslag F2: 

forslagsstiller: Formand Erik Stienenbos 

§ 6. Medlemskab 

Punkt 4: 

Nuværende tekst: 

Udmeldelse SKAL ske skriftligt. Udmeldelse skal ske til kasserer@sheltie.dk, med fulde navn og 

medlemsnummer. Eventuelt overskydende kontingent refunderes ikke.  

Forslag til ændring: 

Der oprettes en ny mailadresse der hedder: udmeldelse@sheltie.dk og teksten ændres til: 

Udmeldelse SKAL ske skriftligt. Udmeldelse skal ske til udmeldelse@sheltie.dk med fulde navn og 

medlemsnummer. Eventuelt overskydende kontingent refunderes ikke.  

 

Begrundelse: 

Der står i § 6. Kontingent,Punkt 1: Klubbens officielle medlemskartotek føres via regnskabsprogrammet af 

kassereren eller af en person som er udpeget af bestyrelsen 

Dette kan ikke lade sige gøre til mail kasserer@sheltie.dk, da ingen andre kan have adgang til denne mail 

 

Pkt 7.  

Bekendtgørelse af valg til bestyrelse og revision 

På valg til bestyrelsen er: 

Britt Hemmingsen (modtager genvalg) 

Lone Rehder Jørgensen (modtager genvalg) 

 

Valg til revision: 

Revisor Anne Kristensen er på valg ( modtager genvalg) 
Da der ikke er flere Kandidater til bestyrelsen og revision end der skal vælges, er vedkommende 
valgt uden afstemning. 

 

Udover valg til bestyrelsen og revisor skal der vælges 2 suppleanter til bestyrelsen samt  

1 revisor suppleant 

 

Præsentationer: 

Lone Rehder Jørgensen:  

Jeg er 66 år. Jeg har kennel Firehøje og bor i Vandel sammen med min mand Poul Erik. Jeg fik min første 

sheltie i 1992, og inden længe havde jeg pludselig 3. Vi har et kuld hvalpe i ny og næ. Jeg har siddet i 

bestyrelsen i et par perioder, og vil gerne tage en omgang mere. Jeg er også en del af et velfungerende 

udstillingsudvalg 

Jeg arbejder for at bevare vores smukke race både fysisk og psykisk sund. 

Min interesse ligger primært på udstillinger og opdræt. Sundhed vejer tungt for mig. 

Jeg ser gerne vores klub fortsætte som en velfungerende klub, og forsætte den gode 

stemning i klubben. 
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Britt Hemmingsen: 

55 år Har en skøn men ret sky sheltie dreng på 6 år. Han hedder Scooby (Troldeskov’s Golden Rocky) 

Jeg har deltaget i få arrangementer i klubben men vil gerne prøvelidt mere. Scooby har ikke fået sine ører lagt 

ned så har aldrig deltaget i udstillinger. Og desværre så er han også ret sky overfor mennesker 

så det vil nok være svært at få en dommer til ham. 

Jeg arbejder som selvstændig regnskabskonsulent og har været selvstændig siden 2008. 

Jeg arbejder mest ude hos mine kunder og mit arbejde består mest i finansbogholderi og afstemninger. 

Jeg ser frem til at møde alle og komme i gang med arbejde 

 

 

Præsentation opstiller til suppleant: 

 

Kirsten Klitsgaards: 

Den første Sheltie sluttede sig til familien i 1985 da jeg boede i Nordsjælland. Nu bor jeg på Midtsjælland og 

har 4 sheltier. Jeg har været medlem siden 1986, og har haft mange forskellige job i klubben op gennem 

årerne. 

Jeg er lokalrepræsentant på Midtsjælland, og har stadig lidt lydighedstræning og andre kurser. 

Mine hunde dyrker Rally og så er de lidt på udstilling også. Jeg har været med i bestyrelsen siden 2020 – først 

som suppleant, dernæst et par år i bestyrelsen  og så igen som suppleant de sidste år, og det vil jeg gerne 

fortsætte med. 

Og hvad vil jeg arbejde for ?  En blanding af det hele – sundhed, træning/socialisering, udstilling, og at vi 

forhåbentlig stadig kan bevare den gode stemning til klubbens arrangementer 



 


